FRANK 0800 77 66 00 這個電話號碼會有可以用中文 與你通話的人士。 www.talktofrank.com

DrugScope 020 7928 1211 www.drugscope.org.uk

For additional copies, please contact Prolog on 0870 2414680

Produced by the FRANK campaign in association with DrugScope and funded by the Home Office. BMECOMSC8



有關

The facts about Cannabis

大

大麻對人有甚麼影響?

它幫助人們鬆弛下來。有些人聲稱大麻使 音樂聽來更悦耳。

大麻可能引致:

- ●肺部毛病;
- 人們會無故地感到憂慮。

此外,如果某人有精神健康 問題(神志毛病),大麻可能 使他們的問題惡化。

大麻是甚麼模樣的?

大麻可以是:

- 帶有強烈氣味的乾葉或
- 一個棕色的小方塊,這稱為大 麻脂 (cannabis resin)。

人們怎樣服用大麻?

大多數人與煙草一起吸食。 有時會將大麻與食物混合起 來,例如在一個蛋糕內。

大麻的其他名稱

大麻亦稱為 weed [,] draw [,] spliff [,] joint [,] puff [,] ganja [。]

此外亦有一種較強烈的大麻 稱為 skunk。

大麻的價格是多少?

如果將大麻與煙草混合起來,一方塊價值 £12 的大麻可以製造 16 條大麻香煙。

大麻是否合法?

否。若你身上(例如在衣袋 內)或在屋內藏有大麻,即 屬違法。售賣或將大麻給予 任何人,即使是朋友,亦是 違法的。

What does cannabis do to people? It helps people relax. Some people say that it makes music sound better.

Cannabis can cause:

- lung problems;
- people to be worried for no reason.

Also if a person has mental health problems (trouble with their mind), cannabis can make their problems worse. What does cannabis look like?

- Cannabis can either come as:
 dried leaves with a strong smell or
- a small brown block. This is called cannabis resin.

How do people take cannabis? Most people smoke it with tobacco. Sometimes it is mixed with food, for example in a cake. Other names for cannabis It is also called weed, draw, spliff, joint, puff and ganja.

There is also a stronger type of cannabis called skunk.

How much does cannabis cost? A block of cannabis that costs £12 will make 16 cannabis cigarettes when it is mixed with tobacco.

Is it legal?

No. It is against the law to have cannabis on you (for example, in your pockets) or in your house. It is also illegal to sell or give cannabis to anyone, even friends.